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D.27. oktober 2020 kl. 17-20 i personalerummet  

 

 

Deltagere:  
Forældre: Kenneth, Camilla Storm, Tove, Cathrine, Ane, Florence, Katrine, Rasmus, Camilla Mehl 
Medarbejdere: Eva, Søren, Karin 
Ledelse: Birgitte, Claus(referent) 
 
Fraværende:  Ane, Camilla Mehl  
 
Mødeleder: Birgitte 
 
Dagsorden: 
 
1. 17.00  

Godkendelse af referat fra 28/9 2020 
Ikke underskrevet, pga online møde 

2. 17.05  
Elevernes kvarter (udgår denne gang) 
 

3. 17.05 
Evaluering af forældremøderne 
- oplevelser fra de enkelte møder 
Vuggestue: mest info, præsenterede for dem (fri for mobberi), fik vist dialogkort 
Yngste: fik fortalt om bestyrelsesarbejde, de brugte dialogkortene, og snakken gik let  
Mellem: fortalte om bestyrelsesarbejde, viste filmen med mobbeforskeren, brugte dialogkortene, derigennem fik   
        forældrene hilst på hinanden og stemningen blev god. 
Ældste gruppe: brugte dialogkortene, der blev udvalgt 6 relevante kort i hele materialet, det der fyldte for forældre,  
        var hvordan vi håndterer vinteren med at være meget udenfor 
0.kl: forældrebestyrelses arbejde blev gennemgået, så 2 film, gennemgik de 7 forældretips, forældre var glade for  
         den film med mobbeforskeren som gav dem et nyt perspektiv på mobning. Hjemmesiden blev vist frem 
1.kl: der blev lagt meget væk på forældrearbejde, og der blev brugt dialog kort og det gav anledning til mange gode  
         snakke. 
2.kl: fortalte om bestyrelsen, der blev brugt dilemmakort. Der blev brugt tid til at snakke om IPad onsdage, om  
         hvorfor alle børn skal det samme, snak om legeplads indretning for skole og SFO 
3.kl: Camilla Mehl som er fraværende ved bestyrelsesmødet var bestyrelsesrepræsentant i 3.klasse 
4.kl: mobbeforskerens film blev vist med efterfølgende dialog, der blev ikke så meget tid til snak om sprog i klassen 
5.kl: det handlede om digitale medier og mobning, som blev til en forældresnak omkring hvad børnene må og ikke  
         må på de sociale medier. 
6.kl:  tog udgangspunkt i de 6 kompetencer om klar til læring, som info til forældre 
 
- opsamling af temaer 
Fra børnehuset:  
- Birgitte og Claus laver et skriv omkring hvordan hele institutionen kan være ude og inde og hvordan vi håndter  
   vinteren 
- Vi savner morgensang 
Fra skolen: 
- I 3. kl  og 4. kl. bliver forældre spurgt om film,  der ikke er aldersvarende. 
- Vi skal overveje, hvorvidt vi skal luge ud i materialet, så ting ikke bliver gentaget for mange gange. Men måske  
  kan det ikke skade at se tingene flere gange, fordi det giver nye perspektiver 
- Alle bestyrelsesmedlemmer sender et notat om hvad de har gennemgået på forældremødet til Camilla Storm,  
  inden 2 uger og så sender Camilla det samlede notat  til Eva. 
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4. 18.05  
Årsberetning (vedhæftet) 
- Endelig/sidste sparring 
Fin årsberetning,  
rettelser: 
- Vi blev sammenlagt i 2014. 
- Der er foretaget trivselsmålinger i uge 5 og 6. Klasseteams har lavet handleplaner. Trivselsmålinger vil blive 
   behandlet i bestyrelsen  
- Forslag om at årsberetningen læses højt og lægges ud som lydfil eller video og som tekst. 
Årsberetningen er godkendt, tilføjelse omkring trivselsmålinger fra Birgitte til Tove, behøver ikke godkendes. 
 

5. 18.20 Nyt fra udvalg/nye udvalg 
- Trafikudvalg (Katrine V.) 

Katrine V sidder ikke i udvalget. Vi besluttede sidst, at ddette udvalg er et adhoc udvalg fremadrettet. 
- Fysiske rammer i Børnehuset (Katrine V, Camilla Mehl, Ane)  

- Status på personalets oplæg til udvalget 
Oplæg næste gang fra Claus om personaleønsker til indretning og en debat om, hvordan vi kan opnå en ny 
indretning, team ejendom, fonde eller egen betaling. 
 

6. 18.30 – 19.00 pause 
 

7. 19.00 Kommunikationsprincip (nuværende princip vedhæftet) 
- Indledende drøftelser  

Hvordan møder forældre og ansatte hinanden, hvad er forventningerne til hinanden, hvilke forforståelser har 
vi til hinanden. Hvordan kan bestyrelsen være ambassadører til at fortælle de gode historier, hvordan 
modtager vi tilflyttere. 
forslag om et velkomstbrev til tilflyttere? 
Skal vi invitere til kommunikation i børnehøjde, henvendelse til  nye børn(dagtilbud) 
Vi har brug for at tegne et mindmap over alle former for kommunikation vi har på stedet 
 

- Nedsættelse af arbejdsgruppe 
Rasmus, Camilla Storm, Cathrine, Birgitte. 

- Der er plads til flere i arbejdsgruppen, hvis nogle er interesserede. 
- Oplæg til næste gang er et mindmap over arbejdsgruppens oplevelse af kommunikation. 

Arbejdsgruppen mødes d. 19/11 2020 kl. 16.30 på skolens kontor. 
 

8. 19.30 Infosted – forældrezone i Coronatid  
       (punktet skubbes til næste møde, hvis forrige punkt har brug for tiden) 
- Dialog om ønsker og forslag 

Forslag at personalet lægger flere billeder op på Aula 
Birgitte og Claus kigger videre på det med billede kommunikation 
Vi er noget begrænset af det nye forsamlingsforbud, som gør det svært at møde fysisk 

- Har vi kendskab til, om der er noget lignende andre steder? Nej 
- Hvis der er behov for en større drøftelse, sætter vi punktet på til næste møde. 

Punktet blev gennemgået. 
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9. Punkter til kommende møder 
- læreplans temaer (dagtilbud) 
- Ny arbejdstidsaftale for lærerne 

Hvad indebærer det konkret for Thorsager skole / Eva og Brigitte 
- Forslag om legepladsudvalg 

Hvad er opgaven – drøftelse 
Hvem er med i udvalget 

- Andre punkter? 
- Fysiske rammer i børnehuset, indretning 
- Input fra elevrådet 
- Skolefest 
 
 

10. 19.40 
 Orientering fra 
- ledelse  
- ingen skolefest, men der skal være et 6. kl teaterstykke. 
- Covid status begrænset aktivitet fortsætter ind i 2021 
- Der er mulighed for personale kan bede om visir til brug i arbejdet 
- Ny studerende i børnehuset pr 1. dec. Hun bliver tilknyttet yngste gruppe  
- Lærerstuderende i forskellige klasser fra nu og frem til januar. 
- Der er gået en pumpe i svømmehallen, hvilket har betydet aflysning af svømning – desværre. 
- Der er mange sprogvurderinger i gang 
- Børnehuset planlægger en pædagogisk dag d. 4. dec. 

 
- Forældre 

Ingen info 
 
11. 19.50 Evt. 

- Vi mangler lagerplads til alt det legetøj o.l. der fylder på gangene, det generer æstetikken og arbejdet 
- Vi må finde en løsning på en anden måde at opbevare tingene – alle lægger hovederne i blød 

 
Næste bestyrelsesmøde: 30/11 2020 


